

Title (en)

Container for the receipt of pourable contents.

Title (de)

Behälter zur Aufnahme einer ausgiessbaren Füllung.

Title (fr)

Récipient pour un contenu pouvant être versé.

Publication

EP 0361019 A1 19900404 (DE)

Application

EP 89113944 A 19890728

Priority

CH 336688 A 19880908

Abstract (en)

Arranged on the lid (4) of a container are two diametrically opposite openings (8) which are closed by a tear closure (12). The tear closures (12) are connected to each other by an opening and closing bar (17) which serves for tearing the openings (8). For better access to the opening and closing bar (17), an indentation (10) is provided in the lid (4). The lid (4) is surrounded by a rim (5) which has a recess (6) in the region of the openings (8). Arranged at the openings (8) is a pouring rim (22). With the stopper (13) of the tear closure (12), attached to the opening and closing bar (17), the openings (8) can also be closed again, if required, after the initial opening. <IMAGE>

Abstract (de)

Auf dem Deckel (4) eines Behälters sind diametral zwei Öffnungen (8) angeordnet, die durch einen Aufreissverschluss (12) verschlossen sind. Die Aufreissverschlüsse (12) sind durch einen Öffnungs- und Schließbügel (17) miteinander verbunden, der zum Aufreissen der Öffnungen (8) dient. Zum besseren Zugriff zum Öffnungs- und Schließbügel (17) ist im Deckel (4) eine Vertiefung (10) vorgesehen. Der Deckel (4) ist von einem Rand (5) umgeben, der im Bereich der Öffnungen (8) eine Aussparung (6) aufweist. An den Öffnungen (8) ist ein Ausgussrand (22) angeordnet. Mit dem am Öffnungs- und Schließbügels (17) befestigten Zapfen (13) des Aufreissverschlusses (12) können die Öffnungen (8) auch nach dem ersten Öffnen nach Bedarf wieder verschlossen werden.

IPC 1-7

B65D 17/28; B65D 17/36

IPC 8 full level

B65D 17/28 (2006.01); **B65D 17/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 17/401 (2017.12)

Citation (search report)

- [X] FR 845714 A 19390831
- [X] US 2031845 A 19360225 - MORGAN LAUNCELOT R
- [X] US 2105445 A 19380111 - HARRY SEBELL
- [X] DE 2257512 A1 19730530 - NAT CAN CORP
- [X] EP 0153068 A2 19850828 - METAL BOX PLC [GB]
- [X] US 3106311 A 19631008 - BRADLEY FAIRCHILD EDWIN
- [Y] DE 8715376 U1 19880218
- [Y] US 3970212 A 19760720 - BROWN OMAR L
- [A] EP 0161754 A2 19851121 - METAL BOX PLC [GB]
- [A] DE 8516839 U1 19850808
- [A] EP 0165639 A2 19851227 - PROCTER & GAMBLE [US]
- [A] US 2554173 A 19510522 - DER ALEXANIAN MANOOG
- [A] US 3204835 A 19650907 - GEORGE MICHEL KENNETH
- [A] FR 1432191 A 19660318 - CONTINENTAL CAN CO

Cited by

EP2722284A1; US2013186502A1; US8833399B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB GR IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0361019 A1 19900404

DOCDB simple family (application)

EP 89113944 A 19890728